

Odborná komise sekce Buggy 1:8 I.C.
RC AUTOKLUBU České Republiky
Zápis č. 2/2006

Vyjádření členů odborné komise k žádosti pana Skokana - Předsedy RC Buggy klubu Most.

Vážený pane předsedo sekce RC buggy 1:8 IC

Po zvážení všech okolností a předběžného telefonického dohovoru žádáme o výměnu termínu závodu RC buggy 1:8 z 22.4.2006 na jiný termín, (nejlépe některý z podzimních), protože za stávajících povětrnostních podmínek nejsme schopni zaručit regulérnost závodu, (trať i přílehlé okolí je značně podmáčené). Pokud by nebylo možnost závod vyměnit, přenecháme tento závod jinému zájemci.

S pozdravem

Skokan Karel

předseda RC buggy klub Most

Jako náhradní řešení se nabízí výměna poskytnuta panem Alešem Marhounem - RC Hobbyland - Contour ČB.

Dráha v ČB je připravena.

Prosím o vyjádření a odsouhlasení změny.

Zeman Václav - 1. PTS Táborník

V případě, že trať bude připravená, tak teda ano.

Dworschak Patrik - RC Autoklub Praha

Souhlasím o výměnu termínu, byla by škoda přijít o závod v Mostě.

Kapička Jan – Bohemia Racing

Souhlasíme.

Marhoun Aleš - RC Hobbyland - Contour Č. Budějovice

Dráha v Č. Budějovicích je o.k., vše připraveno. Je-li zájem jsme připraveni závod uspořádat.

Zvára Martin - Model klub Svitavy

Souhlasí.

Luboš Kulhavý - RC Crash Team

Co se na to dá odpovědět. Probírali jsme to s chlapama a předpokládali jsme, že to takto skončí. Celou dobu jsme si říkali, že na začátek sezony byla dobrá Jižní Morava. Kdo zaručí, že bude suchý podzim a odjede se tam závod 7. října.? Pak už nebude čas na nějakou výměnu. Stejně asi jiná možnost není, ale odborná komise by k tomu měla zaujmout stanovisko, aby se to nestalo národním zvykem. Zničíte nám trať, žádáme o přeložení.

Za RC Crash Team souhlasíme. Rozhodnutí by mělo být dáno na vědomí klubům do konce tohoto týdne.

Jurenka Miroslav - Nova Racing

Ano.

Klatovský Petr - MINI RC klub Benešov

Souhlasí.

V Praze 11. dubna 2006